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Abstract (en)
The holder has a wall-mounting (3) with carrier (15), and two clamp parts (18,26), to hold two neighbouring radiator pipes (5). At least the second
clamp part can be released by being moved from the front, and turned about an axis (45) of the holder. One clamp part has at least two pairs of
diametrically opposite support zones, for different pipe distances and pipe diameters. Each clamp part has a passage bore (21,32) for the neck of a
clamp screw (34), which forms the pivot axis. The threaded part of the screw is screwed into a thread (37) in the carrier.

Abstract (de)
Eine Haltevorrichtung für einen Radiator mit Radiatorrohren (5) weist eine Wandbefestigung (3) mit einer Muffe (8) und einem längsverschieblichen
Tragelement (15) , sowie ein erstes Klemmteil (18), das mit dem Tragelement (15) verbunden ist, und ein zweites Klemmteil (26) zum Einklemmen
zweier benachbarter Radiatorrohre (5) zwischen diesem und dem ersten Klemmteil (18) auf. Dabei ist wenigstens das zweite Klemmteil (26) von
vorne aus dem klemmenden Eingriff lösbar und um eine Achse der Haltevorrichtung frei verdrehbar gelagert. <IMAGE>
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